Upcoming Events



This Month at CBS

Bringing Talent to Life

June — 2024

Final Assessment week May 29th-June 6th

Last day for

students

June 6th

Dear Elementary Parents,

June, the last month in the academic year is a month of reflection and celebrating the past year. It is therefore fitting that the past month was marked by the graduations of grade 5 and



The first stage in these events was the graduation walk with grade 5 students pairing

up in the 'walk' with one or two SK pupils. It was a momentous event with the whole school coming out to cheer and support these graduating students. The

expression on the

graduates' faces showed how important this turnout was to them.



This was followed by the 2023-24 Grade 5 graduation which was the first formal graduation for

this year group and was ground breaking in its inception. The atmosphere that was created was very special and very

representative of a community event in which families came to celebrate with their children their successes and their transition to the Middle School.

Report cards go home June 11th

The SK graduation was in a similar vein with parents enjoying the singing and movement talents of their children. It was also obvious during the ceremony how much the students enjoyed being on stage.





May 15th Grade 5 Graduation



Between the two graduating events was the ever popular Spring Concert in which every class from Pre-K to Grade 2 participated. The theme was comparing different countries over time. This was accompanied by the annual award ceremony for PreK to Grade 4. This event was extremely well attended with at times every seat in the auditorium filled.

The art fair also started on the 14th May and because of its popularity was

extended for over a week. Parents and students consistently remarked on the extremely high standards of the art work on display and the artistic talents of our students.

There are no notable events in June except that the last day for Elementary students is Thursday 6th June which coincides with the last days of the 'exams' for grade 3-5. Report cards will be issued to parents on Tuesday 11th June.

I want to end with a quote which we all should reflect on a as we end this academic year



May 27th– June 3rd Final Assessments

Nothing is ever really lost to us as long as we remember it.

L. M. Montgomery



A reminder to parents that registration for the next academic year is now open and outstanding fees must be settled

Sincerely

Mr. Edmund Peter Nonis Elementary School Principal

هذا الشهر في المدرسة الكندية ثنائية اللغة

إدخال الموهبة في الحياة

يونيو - 2024

أعزائي أولياء أمور المدرسة الابتدائية،

يُعتبر شهر يونيو، الشهر الأخير في السنة الدراسية، شهرًا للتأمل والاحتفال بالسنة التي مضت. ولذلك، كان من المناسب أن يُختتم الشهر بحفلات تخرج طلاب الصف الخامس وطلاب ثانية روضة.

المرحلة الأولى في هذه الفعاليات مسيرة التخرج حيث يقوم طلاب الصف الخامس بمرافقة طالب أو طالبين من طلاب ثانية وضة في "المسيرة". كانت هذه فعالية مهمة حيث خرجت المدرسة بأكملها لتشجيع ودعم هؤلاء الطلاب الخريجين. كانت تعابير وجوه الخريجين تُظهر مدى أهمية هذا التجمع بالنسبة لهم.

تبع ذلك حفل تخرج الصف الخامس لعام 2023-2024، والذي كان أول حفل تخرج رسمي لهذا الصف الدراسي، مما جعله حدثًا رائدًا في بدايته. تميزت الأجواء بالحماس والاحتفالية، حيث جاءت العائلات للاحتفال بنجاحات أطفالهم وانتقالهم إلى المرحلة المتوسطة.

أما حفل تخرج طلاب صف ثانية روضة، فقد كان مشابهًا في الروح الاحتفالية، حيث استمتع أولياء الأمور بعروض الغناء والحركات التي قدمها أطفالهم. وكان واضحًا مدى استمتاع الطلاب بالوقوف على المسرح والمشاركة في هذا الحدث المميز.

هرًا من ف

أسبوع التقييمات النهائية 29 مايو - 06 يونيو

الفعاليات القادمة

أخر يوم بالنسبة للطلاب 06 يونيو

ارسال شهادات الدرجات الأولياء الأمور 11 يونيو





15 مايو تخرج الصف الخامس Grade 3 Awards

بين فعاليتي التخرج، أقيم حفل الربيع الشهير الذي شاركت فيه جميع الفصول من الحضانة حتى الصف الثاني. كان موضوع الحفل يتمحور حول المقارنة بين مختلف البلدان عبر الزمن. تزامن هذا الحفل مع حفل توزيع الجوائز السنوي للصفوف من الحضانة حتى الصف الرابع، مما جعله حدثًا مميزًا ومشهودًا. شهدت القاعة حضورًا كبيرًا، حيث كانت جميع المقاعد ممتلئة في بعض الأحيان، مما يعكس الاهتمام الكبير بهذا الحدث.

بدأ معرض الفنون بتاريخ 14 مايو، وبسبب شعبيته تم تمديده لأكثر من أسبوع. وقد أعرب أولياء الأمور والطلاب باستمرار عن إعجابهم بالمستويات العالية جدًا للأعمال الفنية المعروضة ومواهب طلابنا الفنية.

لا توجد أحداث بارزة في شهر يونيو باستثناء أن آخر يوم الطلاب المرحلة الابتدائية هو يوم الخميس الموافق 6 يونيو، والذي يتزامن مع آخر أيام "الامتحانات" للصفوف من الثالث إلى الخامس. سيتم إصدار شهادات الدرجات لأولياء الأمور يوم الثلاثاء الموافق 11 يونيو.

27 مايو -03 يونيو

التقييمات النهائية

أود أن أنهي هذه الرسالة باستشهاد يجب علينا جميعًا التفكير فيه ونحن نختم هذه السنة الدراسية:

"لا شيء يُفقد منا حقًا طالما نتذكره."

— لوسى مود مونتغمري

REMINDER

تذكير لأولياء الأمور بأن التسجيل للسنة الدراسية القادمة متاح الآن وينبغى تسوية الرسوم المستحقة.

مع أطيب التمنيات، السيد / ادموند بيتر نونيس مدير المدرسة الابتدائية